



contract, received thereof the income, the party which rights are violated, has the right to demand compensation, along with other losses, the missed benefit in a size not smaller, than such income.

7. The Assignor is responsible before the Assignee for invalidity of the rights transferred to it and for non-execution of the Contract of purchase and sale by the Buyer.

8. In the cases which haven't been provided by the present contract, property responsibility is defined according to the legislation of the United Kingdom of Great Britain.

9. The present contract comes into force from the moment of signing by its parties and receiving by the Buyer of the notice of the conclusion of the present contract.

10. The present contract is made in duplicate, on one for the Assignor and the Assignee. Each of copies of the contract has equal validity.

Appendix: Notification of the Buyer.

**ADDRESSES AND DETAILS OF THE PARTIES**

Договора, получает вследствие этого прибыль, Сторона, права которой были нарушены, имеет право потребовать компенсацию упущенной выгоды, наряду с другими потерями, в размере не меньшем, чем составила эта прибыль.

7. Цедент несет ответственность перед Цессионарием за недействительность переданных прав, и за неисполнение Покупателем условий Договора купли-продажи.

8. В случаях, не предусмотренных настоящим Договором, имущественная ответственность определяется в соответствии с законодательством Соединенного Королевства Великобритании.

9. Настоящий Договор вступает в силу с момента подписания его Сторонами и получения Покупателем уведомления о заключении настоящего Договора.

10. Настоящий Договор составлен в двух экземплярах, по экземпляру для Цедента и Цессионария. Каждый из экземпляров Договора имеет равную силу.

Приложение: Уведомление Покупателя.

**АДРЕСА И РЕКВИЗИТЫ СТОРОН**